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Overzicht van aangenomen en overgenomen moties. 
In het verleden is afgesproken dat het overzicht van moties periodiek terugkeert in het presidium. 
Door het college is de stand van zaken aangegeven.  
In deze lijst is de stand van zaken aangegeven rond de afhandeling van moties. Wanneer moties naar 
mening van het college zijn afgewerkt zijn de tekstvlakken grijs gearceerd.  
De agendacommissie verzoekt om in het overzicht heldere procesinformatie aan te geven over de 
wijze waarop moties die in behandeling zijn worden afgedaan. (Wanneer is de verwachting dat deze 
moties zijn afgedaan - welke actie moet worden uitgevoerd). 

Verzoek is aan de agendacommissie de lijst door te nemen, te constateren of moties zijn afgedaan, 
waarna de lijst opgeschoond kan worden.  

Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken

Raadsvergadering 11 september 2018

PAG, PvdA, 
D66, CDA, 
LRG 

Raadsvoorstel toename kosten regiovervoer: Verzoekt 

het college: 

- Halfjaarlijks aan de raad te rapporteren over 

de ontwikkelingen van het Regiovervoer; 

- In die rapportages in ieder geval in te gaan op: 

o ontwikkeling van de kosten; 

o de mate waarin geformuleerde 

meetbare doelstellingen (zie pag. 7 

Programmaplan) zijn behaald; 

o het lokale aandeel van de gemeente 

Goirle in bovenstaande punten; 

Raadsvergadering 13 maart 2018

SP Raadsvoorstel papierlooswerken: Informatie nodig ter 
voorbereiding op de besluitvorming in de raad, digitaal 
beschikbaar te stellen. Op verzoek van raadsleden die 
nadeel ondervinden van digitaal lezen, de informatie 
voor hen op papier beschikbaar te stellen.

Wordt verzorgd door de griffie

CDA/LRG Motie over niet op de agenda opgenomen onderwerp: 
handhaving:  Roept op;  
-Op korte termijn een inwoners en ondernemers-
bijeenkomst te organiseren waar we met elkaar 
spreken over hoe we omgaan met elkaar bij 
handhaving. Doel is het delen van ervaringen, 
meningen, ideeën om te komen tot een betere maar 
vooral dienstbare handhaving en houding m.b.t. 
handhaving. 
-Het college om te wachten met nieuw beleid totdat de 
raad, geïnspireerd door die bijeenkomst, kaders heeft 
geformuleerd omtrent handhaving 
-En roept verder het college op om tot die tijd m.b.t. 
handhaving een dienstbare houding aan te nemen 
waarbij het denken in oplossingen voorop staat. 

Raadsvergadering 12 december 2017
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Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken

PAG 5 Raadsvoorstel Tilburgseweg, varianten Kloosterplein 
Autovrij
Verzoekt het college: 
- bij het uitvoeren van de herinrichting van de 
Tilburgseweg ervoor te zorgen dat een autovrij 
Kloosterplein in de toekomst met zo gering mogelijke 
inspanning gerealiseerd kan worden 

Zie bestuursakkoord. 

Raadsvergadering 31 oktober 2017

LRG/PAG/SP/
LC 

Kerk Maria Boodschap:
Verzoekt het college  
• geen verdere medewerking te verlenen aan de bouw 
van de twee grondgebonden woningen aan de Van 
Malsenstraat;  
• het parochiebestuur en de omwonenden van de 
locatie Maria Boodschap van de inhoud en gevolgen 
van deze motie in kennis te stellen.  

Parochie en omwonenden 
hebben kennis kunnen nemen 
van de aangenomen motie 
tijdens de raadsvergadering 
waarin ze aanwezig waren. 
De omwonenden zijn bovendien 
via mail nog ingelicht  over de 
motie. Het parochiebestuur 
heeft via een krantenartikel 
gereageerd op de 
motie:  https://www.bd.nl/goirle
/parochiebestuur-teleurgesteld-
over-besluit-kavels-maria-
boodschap~adb6e8d2e/
Het college heeft nog steeds 
geen formele reactie van de 
parochie. Die hoeven ze 
natuurlijk  ook niet te geven en 
ze hebben natuurlijk altijd het 
recht om een verzoek tot de 
bouw van de twee woningen bij 
de gemeente in te dienen. 

Inmiddels is Hermon Erfgoed, de 
ontwikkelaar van de kerk, 
doorgegaan met hun plan om in 
de kerk woningen onder te 
realiseren. 
Hermon Erfgoed heeft een 
nieuwe versie van een concept 
voorontwerp bestemmingsplan 
ter beoordeling bij de gemeente 
ingediend. In tegenstelling tot 
het eerdere concept,  voorziet 
dit niet meer in de bouw van de 
twee grondgebonden woningen.

Raadsvergadering 26 september 2017

SP/PAG Draagt het college op:
- de mogelijkheden voor een ecologische woonwijk in 
de Bakertand te onderzoeken; 

Afspraak tijdens raad 26/9: De 
motie is overgenomen door het 
college. Over de motie gaat het 

https://www.bd.nl/goirle/parochiebestuur-teleurgesteld-over-besluit-kavels-maria-boodschap~adb6e8d2e/
https://www.bd.nl/goirle/parochiebestuur-teleurgesteld-over-besluit-kavels-maria-boodschap~adb6e8d2e/
https://www.bd.nl/goirle/parochiebestuur-teleurgesteld-over-besluit-kavels-maria-boodschap~adb6e8d2e/
https://www.bd.nl/goirle/parochiebestuur-teleurgesteld-over-besluit-kavels-maria-boodschap~adb6e8d2e/
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Indiener(s) Tekst motie Stand van zaken

- hierbij aansluiting te zoeken bij burgerinitiatieven op 
dat gebied, zoals het burgerinitiatief Kleine Kavels; 

college in gesprek met de 
ontwikkelaar (in dit geval de 
gemeente Tilburg) en zal dit 
meenemen in de 
stedenbouwkundige visie die de 
raad gaat bespreken en 
vaststellen. Het schriftelijk 
verslag komt dan in de 
stedenbouwkundige visie. 

Raadsvergadering 6 juni 2017

PAG Raadsvoorstel vaststelling Herijking Integraal 
Ontwikkelplan Centrum Goirle: groene uitwerking 
Verzoekt het college: 
Bij de uitwerking van herontwikkelingslocatie 
Mainframe/de Wildert ruimte te houden voor de 
inrichting van een ‘openbaar park’, zoals ook 
Oranjeplein en de Fraterstuin zijn ingericht en hiervoor 
voorstellen te ontwikkelen ter vaststelling in de 
gemeenteraad

Zie bestuursakkoord

Raadsvergadering 11 april 2017

CDA Motie over een niet op de agenda opgenomen 
onderwerp: locatie antennemast Veertels Riel  
Roept het college op om 
• het besluit tot plaatsing van een antennemast 
tussen de Veertels en Gravenhof te heroverwegen, 
ongeacht en vooruitlopend op het advies van de 
commissie voor bezwaarschriften; 
• de zonering zoals in het Antennebeleid 
vastgelegd  te herzien en meer rekening te houden met 
de door de raad gegeven adviezen en de toen 
ingediende zienswijzen 
• in de toekomst bij alle te nemen besluiten 
bewust de consequenties voor de burgers voor ogen te 
houden.

Naar aanleiding van de motie 
vindt bespreking plaats in 
informatieve bijeenkomst op 4 
juli 2017 

Raadsvergadering 8 november 2016

LRG Programmabegroting: motie kostenstijging 
sportaccommodaties 

Roept het college op: 
De kostenstijging voor de (sport) verenigingen uit te  
stellen totdat er meer duidelijkheid is over  
veranderingen in de Btw-regelgeving en voldoende  
tijd te nemen hierna in overleg te treden met  
de (sport) verenigingen om, indien kostenstijgingen  
onvermijdelijk zijn, dit op een meer gefaseerde wijze  
door te voeren.  

Laatst bijgewerkt door hoofd Ontwikkeling op 28 mei 018 
Griffier 12-9-2018 


